
為甚麼我們選用甜菊葉? 

 天然植物成份,  安全! 

 零卡路里,  不致肥! 

 不影響血糖,  糖尿病患者都可食用! 

 不破壞牙齒,  不怕蛀牙! 

 

 

 
 

親愛的直銷商: 

我們的蘆薈汁和粉轉用了一款更健康的天然甜味劑──甜菊葉！ 

甜菊葉是天然帶甜味的植物，對人體健康無害！ 

其他成份配方不變，保持使用最優質 100%認證有機「活性蘆薈」! 
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Why do we choose Stevia? 

 Natural plant ingredient - Safe for use! 

 Zero Calories! 

 Does not affect blood sugar levels - Safe for diabetics! 

 No Damage to your Teeth! 

 

 
 

Dear Distributors: 
In our new batch of Aloe Fusion and Aloe in Mix we have changed our sweetener from 

Sucralose to Stevia. Stevia is a completely natural product that, unlike other sweeteners, is 

harvested from a naturally sweet plant originating in South America. It adds zero calories to 

a drink yet makes it tastier to drink.  

 

All other ingredients in our Aloe Fusion and Aloe in Mix remain unchanged from our 

previous batches. We strive to continue to improve our products to bring you the best 

possible benefit to you. 
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为甚么我们选用甜菊叶? 

 天然植物成份,  安全! 

 零卡路里,  不致肥! 

 不影响血糖,  糖尿病患者都可食用! 

 不破坏牙齿,  不怕蛀牙! 

 

 
 

亲爱的直销商: 

我们的芦荟汁和粉转用了一款更健康的天然甜味剂──甜菊叶！ 

甜菊叶是天然带甜味的植物，对人体健康无害！ 

其他成份配方不变，保持使用最优质 100%认证有机「活性芦荟」! 
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